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Protokoll Styrelse och Tävlingsledare 180518 
 

 
Närvarande: Glenn Nilsson, Bengt Göransson, Ingmari Amoson ,Anders Dahl 
Åsa Sundberg, Gabor Barath, Marianne Bengtsson, Ann-Marie Börjesson, Inge 
Magnusson och Leif Thuresson. 
Frånvarande: Bengt Bengtsson, Ingrid Svensson, Sture Rundgren, Agneta Svahn 
och Anne-Charlotte Söderlund. 
 
1. Ordf. öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
2. Föreslagen dagordning godkändes. 
 
3. Tävlingskalender säsong 17/18 kvarvarande. 
 Agneta är Tl tisdag 22/5, KM Individuellt. Diskuterades om anmälan var     
nödvändig, men ansågs att Ruter klarar upp till 7 bord ändå, eftersom det är 
barometer. 
KM Par Open söndag 3/6. Startar 13.30 och 32 brickor spelas. Spelavgift 60 kr. 
Efter 16 brickor serveras smörgåstårta och kaffe och kaka. Anmälan. 
Onsdag 13/6 EM Bridge. Ann-Marie går in som Tl. 
Måndag 25/6 Klöver ställs in. 
 
4. Tävlingskalender säsong 18/19, juli-december. 
I Juli spelas måndag EM Bridge, partävling onsdag kväll och torsdag EM Bridge. 
Klövergruppen startar åter måndag 13 augusti. 
Årsmöte söndag 26 augusti. 
Silverligan startar torsdag 6 september, med final 29/11. Två avhopp i 3:an och 
Hovmantorp, som gick upp i ettan, har problem att fylla sitt lag pga 
hälsoproblem bland lagmedlemmarna. Diskuterades hur man kan stötta nya lag 
i 3:an. Eftersom många har problem med protokollen föreslogs en grupp som 
hjälper till med detta. Diskuterades också att ha givar med kommentarer för 
3:an så det blir lättare att utvecklas. Skall kolla med SBF om det finns färdiga 
sådana paket. Det är mycket arbete om någon skall göra det i klubben. 
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4. forts. 
Höstsilver spelas 29/8, 26/9 och 21/11. Vårsilvertävlingarna drog inte så många 
par, ungefär som vanliga onsdagskvällar. Skall prova med mer reklam inför 
höstens tävlingar, även till närliggande klubbar. Viktigt att vi har dessa 
silvertävlingar så att våra tävlingsledare med licens att ansvara för 
silvertävlingar ( Sture, Agneta och Inge ) får behålla sina licenser. Klubbar med 
fler än 200 medlemmar får ha dessa silvertävlingar. 
Lussebridge söndag 9/12. 
Mellandagssilver lördag 29/12. 
Allsvenskan – 1/9, 22/9, 13/10, 14/10, 27/10 och 28/10. 
 

 
5.  Andra tävlingar säsong 18/19. 
Söndagsbridge. Diskuterades vilka som kommer, hur många brickor som skall 
spelas och om soppa skall serveras. Beslutades att försöka med 2-3 tillfällen i 
oktober och november. Glenn kontrollerar datum då lokalen är ledig. 
Allhelgonasilver. Det spelas få silvertävlingar i distriktet och det beslutades att 
vi skall prova med en silvertävling lördag 3 november. 
Beslutade försöka med en mellandagsEM Bridge torsdag 27/12. 
 
6. Utbildningar säsong 18/19. 
Nybörjarkurs startar 11 september. 10 utbildningstillfällen på tisdagskvällar. 
Bengt är nu ensam ansvarig då Owe Wåhlin avsagt sig uppdraget. Finns 
upptryckta ”vykort” med info som medlemmarna kan dela ut till intresserade. 
Förra årets deltagare, som inte börjat spela i Klövergruppen, skall erbjudas att 
delta en gång till. 
Fortbildningskurs kommer till våren. 
Vidareutbildningarna har dragit många intresserade, oavsett i vilken form de 
presenteras. Bengt jobbar på fler. Tisdageftermiddag kommer de att avhållas. 
Lagspel och protokollsskrivning bör tas upp igen. 
 
7. Övriga synpunkter och frågor. 
 Växjöbridgen har fått ett erbjudande från distrikt Skåne att ha ett lag med i 
deras division 3, Allsvenskan. Undersöks om något lag har intresse. Får ej spela i 
3:an i Sydöstra. Växjöbridgen har många aktiva lag. 
Tävlingsledare. Vi behöver fler. Leif påtalade att ju mer han arbetar med Ruter 
ju bättre tycker han det är. Vi kan känna oss trygga med Ruter. Som i alla 
program händer det ibland ”saker”. Viktigt att Tl informerar varandra och 
sätter in lösningar i ”pärmen” kontinuerligt. 
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7. forts 
Bridgetime Pay.  Nu är en av plattorna trasig igen. Det finns flera frågor till 
Roland bl.a. hur man lägger in medlemmar manuellt och hur man startar om 
plattorna. Roland har erbjudit sig att ha en utbildning för de som är 
intresserade. 
 
8. Ordf. avslutade mötet och tackade för visat intresse. 
 
 

 
Vid protokollet  Justeras   
 
 
 
 
Åsa Sundberg Glenn Nilsson Bengt Göransson 


